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Seppo Mälkki   Margareta Jonsson 

Tf ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Seppo Mälkki, HSO/ RSMH 

Lotta Rosenström, HSO/ FUB 

Margareta Jonsson, HSO/SDF 

Karin Rask, HSO/ FHLIS 

Stig-Joeran Samuelsson, DHR 

 

Rana Saegh, metodutvecklare, Beställarenheten ÄO-FH. 

Eva Rüdlinger, Skärholmens stadsdelsnämnd. 

Siv Molin, utförarchef, Socialpsykiatrin. 

Anette Peterson, preventionssamordnare, Skärholmens 

stadsdelsförvaltning.  

 

Frånvarande: 

 

Särskilt inbjudna:  

- Ercan Sahin, enhetschef, Beställarenheten ÄO-FH. 

- Andreas Thorstensson, avdelningschef, Utförarenheten 

ÄO-FH 

- Gunnel Altin, strateg, Skärholmens stadsdelsförvaltning 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

Presentationsrunda 
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§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 

 

§ 2 Val av justerare 

Rana Saegh sekreterare och Margareta Jonsson justerare 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Gunnel Altin ska närvara vid alla rådmöten fram till 

upphandlingen av daglig verksamhet är klar. Gunnel har inget 

nytt att meddela vid detta möte men hon påminner om att 

synpunkter är välkomna att skickas till henne. Arbetet med att ta 

fram förfrågningsunderlag pågår och är sekretessbelagt. Gunnel 

håller på fortfarande med att ringa till olika 

handikapporganisationer för att fråga vad de tycker. 

 

Ercan Sahin var inbjuden för att svara på frågor gällande 

verksamhetsberättelse för enheten för stöd till personer med 

funktionsnedsättning 2013. Ledamöter undrar över att missnöje 

har ökat jämfört med förra året enligt brukarenkäter. Ercan säger 

att enheten jobbar med att förbättra bemötande och tillgänglighet 

hos handläggarna. Han säger att hösten 2013 har 3 mycket 

kunniga LSS-handläggare slutat och det kan ha påverkat enheten. 

Enheten jobbar för att behålla handläggarna eller att tillsätta 

lediga tjänster så fort som möjligt, berättar Ercan. 

 

Andreas Thorstensson var inbjuden för att svara på frågor 

gällande punkt 5 och punkt 15 i föredragningslistan. Punkt 15 

handlar om ”återrapport om äldre och funktionsnedsattas 

utsatthet för våld”. Andreas berättar att politiker vill veta hur 

utförarenheten jobbar med utsatthet för våld. Andreas berättar att 

enheten har tagit fram rutin för hur personal ska agera vid 

misstanke om våld. Personal ska också gå på utbildning för att 

höja sin kompetens gällande våld. Rutinen har bifogats och 

Andreas välkomnar allas synpunkter. 

 

Punkt 5 handlar om ”underlag för budget 2015 med inriktning 

2016 och 2017”. Andreas berättar att det ska väljas viktiga 

områden som man ska fokusera på under 3 års tid. Ett viktigt 

område är t.ex. kvalitet i LSS-bostäder. Kvalitets arbete har 

påbörjats genom projektet ”vad gör vi med resultaten?”. Ett annat 

viktigt område är byggnation av LSS-bostäder. Ledamöterna 
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tycker att rådet och anhöriga till personer med 

funktionsnedsättning ska involveras i arbetet gällande byggnation 

av LSS-bostäder och hur dessa boenden ska se ut. Rådet önskar 

möte till våren för att diskutera vidare denna fråga.  

 

Rådet tycker att tillgänglighet under valet är viktig fråga. Andreas 

berättar att de som bor på LSS-bostad har möjlighet till att ha 

ledsagare med sig när de ska gå och rösta. Andreas tar med sig 

frågan om hur de boende i LSS-boenden förbereds för att på ett 

bra sätt delta i valet. Han återkommer med svar. 

 

Siv Molin berättar att hon är ny chef för utförarenheten inom 

Socialpsykiatrin. Enheten består av boendestöd, 2 särskilda 

boenden, 1 stödboende och 1 träfflokal. Målgruppen är personer 

18-65 år. Men även personer över 65 år är välkomna till Portis 

som är en öppen träfflokal. 

 

Anette Peterson jobbar som preventionssamordnare. Hon arbetar 

med det förebyggande arbetet och koordinerar lokala BRÅ. 

Brottsförebyggande, drogförebyggande och trygghetsskapande 

arbetet. Hon kommer till rådmötet för att informera om en remiss 

som handlar om diskriminering på Stockholms krogar. 

Diskriminering kan vara pga. funktionsnedsättning, etnisk 

tillhörighet m.m. I motionen önskas att staden gör anonyma 

kontroller för att mäta diskriminering på krogar. Det är 

stadsdelsförvaltningarna Rinkeby-Kista, Älvsjö och Skärholmen 

som ska svara på remissen. Ledamöterna har fått kopia på 

remissen och kan maila sina synpunkter till Anette på 

anette.petersson@stockholm.se så fort som möjligt, dock senast 

27e mars.  

 

Ledamöterna tycker inte att man blir diskriminerad på krogar 

genom illabehandling, utan mer genom fysisk utformning av 

lokalerna. Rådet tycker att det är viktigt med inspektion och 

kontroller. Men det också viktigt hur staden kommunicerar 

resultat av inspektion sedan med krogarna.  

 

§ 5 Föredragningslista till nämndsammanträde 

- Föredragningslista till nämnden skickades via mail till 

rådets ledamöter. 

 

§ 6 Skrivelser och rapporter 

 

 

 

mailto:anette.petersson@stockholm.se
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§ 7 Inkommande post 

- Information om stöd för inventering av tillgänglighet i 

flerbostadshus. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Rådet vill ha särskilt möte för att diskutera framtiden för LSS-

bostäder. Mötet önskas äga rum under våren, kvällstid. Rådet ska 

bjuda in anhöriga, handikapporganisationer och Skärholmens 

stadsdelsförvaltning. Det är det viktigt att ledamöterna sätter 

igång omgående med planeringen. Huvudämne är ”hur vill jag bo 

för att det ska bli bra för mig?”. Lotta tar kontakt med Andreas 

för vidare planering. 

 

Rana informerar om att det har skickats en blomma från 

stadsdelsnämnden till Göran Weidenmarks begravning. 

 

Ledamöterna ändrar tiden för rådmöte den 14e maj till kl. 9-11. 

Inget förmöte den dagen. 

 

Nästa möte 16e april. 

 

Mötet avslutas 

Vid tangentbordet 

 

 

Rana Saegh 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokollet godkänns och justeras 2014-04-08.  Protokoll 

skrivs under av justerarna vid nästa rådmöte. 

 


